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GATU- OCH 
FASTIGHETSNÄMNDENS 
HANDIKAPPRÅD  

 
Protokoll nr  
 
8/2002 

 
  
  Tid:               Torsdagen den 7 november kl. 13.30-16.00. 
 
Plats:             Tekniska Nämndhuset, Fleminggatan 4. 

 
Justering:   

 
 
Lasse Gustafsson                            Gunnar Slätt   

 
 
 
 

Närvarande. 
 

Ledamöter och ersättare. 
Lasse Gustafsson (ordförande),  Ken Gammelgård (DHR), Tommy 
Hagström (DHR),  Åsa Jansson (RBU),  Katarina Härdmark-Sandström 
(Hjärnkraft), Hjördis Stolt (ASTMA), och Gunnar Slätt (FHDBF).  
 
Förhindrade: Lennart Jonsson (SRF) och Dagny Mörk (SRF). 
 
Tjänstemän. 
Gatu- och fastighetskontoret:  Stig Gustavsson (§§ 11 och 12) och 
Lennart Nilsson. 
 
 
§ 1  
Mötets öppnande 
Ordföranden öppnande sammanträdet och hälsade välkommen.  
 
§ 2   
Fastställande av dagordning 
Rådet fastställde dagordningen för sammanträdet.  
 
§ 3   
Justering av dagens protokoll 
Till att justera dagens protokoll utsågs ordföranden och Gunnar Slätt.  
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§ 4   
Föregående mötets protokoll 
Lades till handlingarna.  

 
Sekreteraren meddelade att rådets synpunkter på parkeringsplatser vid 
konserthuset lämnats vidare till kontoret och att möte om postens lokaler 
förbereds. 
 
Beträffande postlokalerna underströks att det inte endast är fråga om bra 
entrélösningar utan även tillgänglighet inomhus t ex att det är en bra 
orienterbarhet inne i lokalerna.    
 
§ 5  
Protokoll från SBN:s handikappråd. 
Anmäldes. 
 
§ 6   
Protokoll från kollektivtrafikutskottet. 
Anmäldes.  
 
Mötet med kollektivtrafikutskottet 2002-11-12 förbereddes. 

 
§ 7   
Hastighetsdämpande åtgärder för cyklister. 
Utgick. 
 
§ 8   
Utbildning till tillgänglighetskonsulter. 
Utgick. 
 
§ 9  
Beredningsgrupper till området Hjorthagen-Värtahamnen-
Frihamnen-Loudden och Älvsjö centrum. 
Rådet beslöt att behandla frågan på sitt extra sammanträde om rådets 
arbetsformer mm. 
 
§ 10 
Rapport från möte om naturstig vid Flatenbadet. 
Sekreteraren lämnade en skriftlig rapport från mötet.  
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Rådet såg positivt på förslaget om naturstig men framförde följande 
synpunkter: 
- En hårdgjord yta behövs på gångvägarna bland annat med hänsyn till 

personer med manuell rullstol.  
- behovet av åtgärder vid Flatenbadet bör undersökas i det fortsatta 

arbetet. Att mängden människor skulle motivera att inte anpassning 
sker kan ej godtas. Tvärtom kan det vara så att det är attraktivt att 
vara där det är mycket folk i rörelse. 

 
§ 11 
Uppföljning av ärenden som behandlats i nämnden. 
a) Upprustning av strandpromenaden Eriksdal-Tanto på Södermalm. 
- Ordföranden bevakar frågan i stadsdelsnämndens handikappråd. 
 
b) Smågatsten i Gamla Stan. Skrivelse från Handikapprådet. 
- Stig Gustavsson gav en redovisning. Han framförde bland annat att 
beläggningen ska bytas på Lilla Nygatan, Stora Nygatan och  på 
Munkbrogatan.  
 
Rådet framförde att det är svårt att ta sig fram på smågatsten och 
framhöll att personer med funktionshinder ska ha samma rätt som andra 
att få tillträde till gamla vackra miljöer. Det betonades också att 
nämnden ställt sig bakom riktlinjerna om att smågatsten är en olämplig 
beläggning på gångytor. Smågatstenen är ojämn och den bli hal vid regn 
och snö. Ordföranden kommer att på nytt tillskriva nämnden om detta. 
 
c) En mänsklig gatumiljö. Motion av Elisabeth Lönngren (s) och Malte 

Sigemalm (s). 
- Det uppmärksammades att det kommer att tas fram en 

”gångtrafikplan” för innerstaden. Rådet avvaktar inbjudan till samråd 
från kontoret.  

  
d) Planering av området Hjorthagen-Värtahamnen-Frihamnen-Loudden. 
- Frågan om referensgrupp tas upp på rådets extra sammanträde. 
 
e) Detaljplan för kv Kojan mm Hornsbergs Strand på Kungsholmen. 
- Inga synpunkter. 
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f) Markanvisning för bostäder inom kv Kojan mm Västra 
Kungsholmen. 

- Inga synpunkter. 
 

§ 12 
Information om hissar vid T-banan, Skanstull. 
Stig Gustavsson lämnade en redovisning av förhållandet.    
 
Rådet ansåg att det bör tillkomma en hiss även på den östra sidan 
(uppgång Götgatan) bland annat med motiveringen att det bor många 
äldre personer i området. 
 
När det gäller övriga frågor för ombyggnaden hänvisades till SL:s 
referensgrupp i vilken Tommy Hagström ingår. 
 
§ 13 
Information om inventeringsmodell i Göteborg. 
Bordlades. 
 
§ 14 
Förslag om extra sammanträde med handikapprådet om rådets 
arbetsformer mm. 
Rådet beslöt att hålla sammanträdet onsdagen den 27/11 13.00-16.00. 
 
§ 15 
Sammanträde om uteserveringar 
Med anledning av skrivelse till nämnden från Sten Nordin (m) ska det 
undersökas om det behövs några ändringar av riktlinjerna för 
uteserveringarna. Ordföranden och Ken Gammelgård utsågs att 
representera rådet vid mötet. Förslag till tider togs fram. 
 
 

 
Vid protokollet 
 
 
Lennart Nilsson 
Sekreterare 
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